
Moció presentada al Ple extraordinari de l’Ajuntament de Girona del 16-11-2015 

 
Resolució  que  presenten  els Grups Municipals  del  PSC  i  de  la  CUP‐Crida  per Girona  i  que  fa 
referència al punt 2 de l’ordre del dia “Finalització de les obres de reposició del TAV” 
 
Fonament  
 
 
L'any 2008 començàvem les obres de la nova estació del Tren d'Alta Velocitat al centre de Girona, 
al Parc Central.  Eren unes obres que  afectaven  tot el parc, els  veïns que hi  viuen més  a prop  i 
també  el  conjunt  del  barri  de  Sant Narcís  fins  a  la  seva  part més meridional.  Set  anys  després 
aquestes obres semblen properes a la seva fi però encara no hi ha una data definitiva a partir de la 
qual  s'haurà  acabat  aquest malson per  la  vida  al barri.  El  veïnat ha patit  llargues nits d'obres  i 
fresses i mesos d'inconveniències, amb afectacions en habitatges i en la vida del comerç i botigues 
de barri.  
 
Avui  el  viaducte  ferroviari  continua  essent  una  realitat,  l'estació  del  TAV, mal  feta,  presenta  un 
sobrecost  per  un  costat  i moltes mancances  per  un  altre.  La  reposició  i  reformulació  del  Parc 
Central arriba tard i malament i un llarg etcètera. A més a més, en els últims mesos hem vist com 
l'estació s'inundava dues vegades per una mala finalització d'una part de  l'obra  i no s'aprovava el 
Pla d'Autoprotecció fins a set vegades per les mancances del projecte presentat.  
 
És per això que després de  tantes  inconveniències  i problemàtiques  relacionades amb  l'obra del 
Tren d'Alta Velocitat i la ciutat en aquests prop de 8 anys, proposem acordar el següent:  
 
 
Proposta d’acord 
 
Primer. Organitzar un acte de reconeixement amb els veïns i amb el barri quan s’acabin les obres i 
faci prop de 10 anys del seu inici. Aquest ha de ser un acte de reconeixement públic organitzat per 
l'Ajuntament de Girona que  inclogui un procés  crític  i un exercici de  transparència  sobre  tot el 
procés. 
 
Segon. Mediar  i actuar de  forma decidida perquè el Pla d'Autoprotecció del TAV al  seu pas per 
Girona estigui aprovat abans de la primavera del 2016. 
 
Tercer. Oferir una sessió oberta a  la ciutadania on s'expliqui perquè aquest pla no està aprovat  i 
plantejar  la possibilitat de demanar  l'aturada  immediata de  la circulació dels trens abans de final 
d'any per part de l'Ajuntament de Girona 
 
Quart.  Comprometre  l'Ajuntament  a  fiscalitzar  i  fer  un  seguiment  exhaustiu,  si  cal  denunciant 
incompliments, de la construcció de la llosa i de la finalització de les obres de l'Estació d'autobusos 
i del propi Parc Central amb un informe detallat per l'alcalde a cada ple ordinari de l'Ajuntament. 
 
Cinquè. Mantenir  la bonificació per a veïns afectats per  les obres del TAV  l'any 2017 si aquestes 
encara no han acabat i valorar la possibilitat d’establir mesures compensatòries pel barri.   
 
Girona, 12 de novembre de 2015 
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Portaveu de la CUP ‐ Crida per Girona 
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